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Skolen i Midten, Nørremarksvej 1, 8783 Hornsyld, 79833100 

Skolebestyrelsesmøde   
 

Mødedato 

14.12.2022 

Mødested/lokale 

SIM -  

Mødet påbegyndt kl. 

17.00 

Mødet afsluttet senest kl. 

19.00 

Deltagere  

Skolebestyrelsen                   Fraværende: Helene, Pernille, Ellen, Victor 

  

 

Emne – (ansvarlig) Referat  

1. Godkendelse af dagsorden  

 

Godkendt 

2. Velkommen til suppleanter 

og præsentation. 

(10 min.) 

 

Velkommen til Jeanette  

3. Valg af ordstyrer 

 

Marianne 

4. Elevrådet netop nu 

(10 min.) 

Ellen, Victor og Rikke 

 

Der har været afholdt møde i elevrådet i dag. På dagsordenen 

var princippet for undervisningens organisering, som skal re-

videres af bestyrelsen i dag. Eleverne nikkede genkendende 

til indholdet og synes, at skolen lever op til det.  

5. Økonomi (Forventet regn-

skab 2022) 

(5 min.) 

Troels 

 

Det endelige regnskab kommer først omkring 1.marts.  

 

Det forventede regnskab viser, at vi går ind i 2023 med et 

overskud på godt 600.000kr.  

Vi har i det sidste halvår haft overansættelse. I starten af det 

nye år går en af lærerne på pension.   

Overskuddet er på forhånd planlagt brugt på lønmidler i før-

ste halvår 2023, fordi vi fortsat prioriterer overansættelse, 

dog i reduceret grad.  

6. Input til januarmødet i SIM-

netværket, hvor formænd og 

ledelser deltager.  

(10 min.) 

Troels, Marianne 

 

Mødet afholdes på Stouby Skole den 19.januar.  

 

Udfordringer på SIM:  

 Det er en udfordring at få forældre til at stille op til at 

engagere sig i bestyrelsesarbejdet 

 Flere elever med udfordringer, som bliver i almentil-

bud (kan blive en større udfordring på sigt) 

 Faglokaler på SIM 

 

Indsatser på SIM:  

 Læseindsats i SIM-netværket 

 6.klasseselever har mulighed for ”overbygningsmate-

matik” på SIM. Det er en stor succes.  
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SIM som den naturlige fortsættelse af skolegangen efter 

6.klasse:  

 Rejseuge, Hop-in, opprioriteret idrætsundervisning 

 Et privatskolevalg er ikke nødvendigvis et fravalg af 

SIM (det kan fx være et ønske om nye sociale mulig-

heder) 

7. Evaluering af ”princip for 

undervisnings organisering” 

Bilag: 

https://skolenimid-

ten.aula.dk/sites/skolenimid-

ten.aula.dk/files/ar-

kiv/Download_filer/Prin-

cip%20for%20undervisnin-

gens%20organise-

ring%20%281%29.pdf 

 

(20 min.) 

Line, Troels 

 

Princippet er godt et år gammelt. Der er få steder, der bør 

ændres lidt:  

 

Skoledagens længde:  

”…..skoledage tilrettelægges, så den ligger indenfor tidsrum-

met 8.00-15.00” 

”…slutter en skoledag klokken 13 og en dag slutter kl 14” 

 

Lektiehjælp og faglige fordybelse:  

”…at realisere deres faglige potentiale” 

 

Både elevernes placering i klasserne og skemalægning er 

særskilte principper, som er evalueret for sig selv. 

 

 

8. Evaluering af dialogmøder 

med politikere 2021. 

(10 min.) 

Marianne 

Der ønskes en tilbagemelding på flg.: 

1. Skal møderne holdes fælles mellem dagtilbudsbesty-

relser, fællesbestyrelser og skolebestyrelser eller skal 

møderne holdes separat for dagtilbud og skole? 

2. Er det bestyrelsesformanden/næstformand alene eller 

skal skole-/institutionslederne inviteres med? 

3. Hvilke temaer vil være relevante at behandle på mø-

det den 6/3 eller senere? 

4. Er to dialogmøder pr. år passende – eller ???? 

5. …… 

 

Svar fra SIMs bestyrelse:  

Det opleves, at der ikke var meget dialog til det sidste dia-

logmøde. Det var nærmere et informationsmøde.  

1. Vi ønsker møder for skoleområdet. Det er vigtigt, det 

er separat, for det er noget forskelligt, der behandles. 

Der er forståelse for, at vi ikke skal have de samme 

sendt afsted til to ens møder – men så må man sende 

forskellige bestyrelsesmedlemmer.  

Derudover må der ikke blive for langt mellem politi-

kere og bestyrelsesmedlemmer, og det er der fare for, 

at der bliver, hvis mødet bliver for stort.  

2. Det giver god mening for de forældrevalgte, at lede-

ren deltager. Så kan meget afklares undervejs på mø-

det.  

3. Hvordan er den fremadrettede proces, når der skal 

budgetforhandles? Hvordan sikrer vi, at vi ikke hav-

ner i situation, som ligner den fra efteråret 2022.  

4. Ja. Vi vil gerne have både et forårs- og et efterårs-

møde.  

https://skolenimidten.aula.dk/sites/skolenimidten.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Princip%20for%20undervisningens%20organisering%20%281%29.pdf
https://skolenimidten.aula.dk/sites/skolenimidten.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Princip%20for%20undervisningens%20organisering%20%281%29.pdf
https://skolenimidten.aula.dk/sites/skolenimidten.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Princip%20for%20undervisningens%20organisering%20%281%29.pdf
https://skolenimidten.aula.dk/sites/skolenimidten.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Princip%20for%20undervisningens%20organisering%20%281%29.pdf
https://skolenimidten.aula.dk/sites/skolenimidten.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Princip%20for%20undervisningens%20organisering%20%281%29.pdf
https://skolenimidten.aula.dk/sites/skolenimidten.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Princip%20for%20undervisningens%20organisering%20%281%29.pdf
https://skolenimidten.aula.dk/sites/skolenimidten.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Princip%20for%20undervisningens%20organisering%20%281%29.pdf
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5. Vi ønsker os, at politikerne igen placeres ved borde 

sammen med de forældrevalgte, som det er gjort tidli-

gere. Vi vil gerne i dialog med politikerne, og det kan 

indretningen af lokalet hjælpe til.  

 

Bestyrelsens svar sendes først til forvaltningen i starten af fe-

bruar 2023, så der er fortsat mulighed for at sende uddybning 

til Troels/Marianne.  

9. Faglokaler på SIM? 

(5 min.) 

Marianne 

Bestyrelsen vil gerne, at Troels tager kontakt til Udvalget for 

læring, så vi kan få at vide, hvad planerne er. Vi har fortsat 

brug for faglokaler på SIM; ikke kun i forhold til de obliga-

toriske valgfag men også for at få muligheden for at få mere 

kreativitet og håndværksmuligheder ind i den daglige under-

visning på skolen.  

10. Eventuelt 

 

Vi mangler en suppleant mere i bestyrelsen. Opfordring til, 

at bestyrelsesrepræsentanterne prikker til mulige kandidater. 

 

Der er ansat ny leder på Rårup Skole pr. 1.januar, så Troels 

og Line er tilbage på SIM fuld tid igen efter jul   

 
 

 


